
21. zápis z jednání Výboru pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav 
 

16. 6. 2021 
 

Město Soběslav 

 
Přítomni: A. Krejčová, P. Hejný, J. Podlaha, L. Slabý 
 
 

Omluven: J. Himpan, T. Šena 

 
Hosté:  Ing. Staněk (Rašelina a.s.), F. Klípa (Fert a.s.), Ing. Sladovník (Impregnace Soběslav  
                            s.r.o.) Ing. Baloun (Banes spol. s.r.o.) 
 

Program: 

1. Jednání s řediteli/majiteli místních firem ohledně jejich zájmu v průmyslové zóně 

 

1. Jednání s řediteli/majiteli místních firem ohledně jejich zájmu v průmyslové zóně 

Členové výboru v krátkosti představili přizvaným hostům cíl výboru a podniknuté kroky v souvislosti s rozvojem 

průmyslové zóny. Dále nabídli prostor k vyjádření jednotlivých hostů zastupující firmy působící v bezprostřední 

blízkosti průmyslové zóny. Otázky členů výboru se týkaly především záměru v rozvoji těchto firem, současného 

stavu zaměstnanosti a výhledu rozvoje zaměstnanosti na další období. Dále členové výboru představili řešení 

infrastruktury v tomto zájmovém území, které je už zaneseno firmou Exprin Property s.r.o. do projektové 

dokumentace. 

Předmětem diskuze byla následující témata: 

 Doprava – zokružnění v dané části 

 Splaškové vody a řešení likvidace dešťových vod – koncepční řešení celé zóny 

 Současný či budoucí rozvoj - informace o budoucím rozvoji 

 Současný stav možností ubytování 

 Různé 

 

 

 

 

Termín dalšího jednání: dle potřeby 

 

Zapsala: Michaela Pimperová, 17. 6. 2021 

 

 


